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Z A P I S N I K 
 

13. seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek 29.06.2000, s 
pričetkom ob 1500 uri v  veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite v Gornji 
Radgoni. 
 
 
 
Ad. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Miha VODENIK, župan občine Gornja Radgona je otvoril sejo in pozdravil vse prisotne. 
 
Ugotovil je, da je seja sklepčna, saj je bilo prisotnih 18 članic in članov občinskega sveta.  
Število prisotnih se je v nadaljevanju seje povečalo. Seje se je skupaj udeležilo 21 članic in 
članov občinskega sveta.   
Odsotnost je opravičil gospod Vlado ŠIŠKO, član občinskega sveta.  
 
Ostali prisotni: 
§ predstavniki  občinske uprave: Darinka BODANEC, Dragan KUJUNDŽIČ, Marjan TOŠ, 

Leopoldina Pika VODNIK, Janja BRUMEN,  Peter CVETKOVIČ, Marija ČIRIČ, Jožica 
KOVAČ ŠTEFUR;  

§ Marija ŠAUPERL, direktorica Centra za socialno delo Gornja Radgona; 
§ Janez BRUNČIČ, Projekt Invest d.o.o. Gornja Radgona. 
 
Seja je bila posneta na magnetofonski trak, ki se hrani. 
 
Pred sejo je bilo članicam in članom občinskega sveta razdeljeno naslednje gradivo: 
§ predlog sklepa in vloga KS Negova za najetje kredita, 
§ mnenja in predlogi Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 

službe, 
§ mnenja in predlogi Odbora za področje družbenih dejavnosti, 
§ mnenje in predlogi Odbora za kmetijstvo  in turizem, 
§ mnenja in predlogi Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo.  
 
 
 
Ad. 2:     Obravnava in sprejem  zapisa 12. redne seje Občinskega sveta občine 
    Gornja Radgona 
 
Župan je dal zapis 12. redne seje Občinskega sveta občine Gornja Radgona v obravnavo. Brez 
razprave je bil soglasno sprejet naslednji 
 

S K L E P   št.  202: 
 
Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme zapis 12. redne seje Občinskega sveta 
občine Gornja Radgona, z dne 20.04.2000.   
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Ad. 3:     Obravnava in sprejem  dnevnega reda 
 
Župan je prebral predlagan dnevni red, posredovan z vabilom za sejo, v nadaljevanju pa 
predlagal dopolnitev dnevnega reda z novo 27. točko: »Vloga KS Negova o najetju kredita«.  
točka »Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta« pa 
postane 28. točka dnevnega reda.  
 
Razprave ni bilo. Župan je dal dopolnjeni dnevni red na glasovanje. 
 
Članice in člani občinskega sveta so soglasno sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisa 12. redne seje Občinskega sveta občine Gornja Radgona  
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
5. Spremembe in dopolnitve Statuta občine Gornja Radgona  - prva obravnava 
6. Spremembe in dopolnitve Poslovnika občinskega sveta občine Gornja Radgona - prva 

obravnava 
7. Odlok o določitvi funkcionalnih zemljišč – druga obravnava 
8. Odlok o določitvi članarine za lokalno turistično organizacijo – Zavod za turizem Gornja 

Radgona – druga obravnava 
9. Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o plakatiranju in koncesiji za plakatiranje v 

Občini Gornja Radgona – skrajšani postopek  
10. Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o javni snagi, čiščenju javnih površin, površin 

za pešce in zelenih površin – skrajšani postopek 
11. Odlok o komunalnem prispevku – prva obravnava  
12. Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča – prva obravnava  

13. Odlok o zimski službi – prva obravnava 
14. Odlok o kontroli cen storitev javnih gospodarskih služb iz pristojnosti lokalne skupnost  - 

prva obravnava 
15. Poročilo o delu Centra za socialno delo v Gornji Radgoni in Program dela Centra za 

socialno delo Gornja Radgona za leto 2000  
16. Osnovno šolstvo po novi zakonodaji in na pragu 9-letne šole  
17. Sklep o imenovanju v.d. direktorja LTO Zavoda za turizem 
18. Sklep o imenovanju članov v Svet varstva uporabnikov javnih dobrin v Občini Gornja 

Radgona  
19. Sklep o seznamu neposrednih in posrednih uporabnikih občinskega proračuna  
20. Soglasje k Pravilom javnega zavoda Ljudska univerza Gornja Radgona  
21. Sklep o prioritetnem vrstnem redu investicij v komunalno infrastrukturo – občinske ceste       
22. Sklep o prioritetnem vrstnem redu investicij – program CRPOV  
23. Odprodaja nepremičnine parc. št. 614, 616, 618/1 k.o. Gornja Radgona  
24. Odprodaja nepremičnine parc. št. 618/3 k.o. Gornja Radgona  
25. Odprodaja nepremičnine parc. št. 618/4 k.o. Gornja Radgona  
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26. Odprodaja nepremičnine parc. št. 927/7 k.o. Mele  
27. Vloga KS Negova o najetju kredita  
28. Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta 
 
 
Ad. 4:    Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
 
Dušan ZAGORC, član občinskega sveta je podal naslednjo POBUDO: 
»V svojem imenu in v imenu Milana Nekrepa, člana občinskega sveta in v skladu s 13. in 16. 
členom poslovnika, dajem pobudo, da občinski svet na 14. redni seji, dne 20.07.2000 
obravnava točko »Življenje ob magistralni cesti skozi Gornjo Radgono« - v predelu mestnih 
ulic Ljutomerska, Partizanska in Apaška ulica.  
V okviru krajevne skupnosti je bil imenovan poseben odbor. Ta bo pripravil gradivo za 
obravnavo na seji občinskega sveta v roku 7 dni. 
Obrazložitev pobude: 
Ljudje ob magistralni cesti skozi Gornjo Radgono menimo, da to perečo problematiko 
prenesemo tudi na najvišji občinski organ – občinski svet, saj želimo nekatere stvari razjasniti, 
pričakujemo pa rešitve in odgovore«.  
 
§ Predlagal je, da v 180 minutah končamo 13. sejo občinskega sveta.  
 

§ Čestital je gospodu Janku IRGOLIČU, podžupanu Občine Gornja Radgona in trenerju 
vratarjev Slovenske nogometne reprezentance za uspeh, ki ga je reprezentanca dosegla na 
Evropskem nogometnem prvenstvu 2000. S tem so uspešno promovirali našo državo.  

 
 
Anton TROPENAUER, član občinskega sveta je dal naslednjo POBUDO: 
»Ob letošnjem državnem prazniku – Dnevu samostojnosti me je neprijetno presenetil izgled 
mesta Gornja Radgona. Zelo malo zastav je bilo izobešenih, pa še te so v zelo slabem stanju in 
so v sramoto občine. Zastave, ki so bile zataknjene na vsakem četrtem električnem drogu v 
mestu Gornja Radgona so v zelo slabem stanju in ne služijo promociji občine.  
Dajem pobudo županu, da poskrbi za primerne zastave, jih zamenja in dokupi, če je potrebno. 
Naj se zamenjajo državne in občinske zastave. Tudi občinska zastava izobešena na občinski 
stavbi bi morala biti vedno urejena in čista.« 
 
Violeta DEUTSCH MESARIČ je ponovila že dvakrat izneseno pobudo. Ker se še ni nič 
zgodilo, je ponovno opozorila na izhode na regionalno cesto skozi Gornjo Radgono - v delu 
parkirišča pri podjetju Reflex in na parkiran pločnik na Partizanski cesti - preko občinske 
stavbe. Nepreglednost na tej cesti je vedno večja, prav tako nevarnost nesreče. Predlagala je, 
da se službe občinske uprave povežejo s Policijsko postajo Gornja Radgona in naročijo 
pogostejše kontrole prometa na tem delu ceste (nepravilno parkiranje), saj nihče ne upošteva 
prometnih označb. Prosila je članice in člane občinskega sveta, da pobudo podprejo, da se 
kontrolira in sankcionira nepravilno parkiranje.  
 
Nato je postavila še naslednje VPRAŠANJE: 
»V zvezi z priključitvijo na sisteme centralnih kurjav (na olje, plin in trda goriva) se pojavijo 
prvi stroški občanov za priklop na centralno kurjavo, potem pa je potrebno pokriti stroške 
kontrole izgorevanja, kar po predpisih opravlja za to izbran koncesionar. Občani menijo, da je 
plačilo te storitve, ki jo v desetih minutah opravi delavec koncesionarja z nižjo strokovno 
izobrazbo, previsoko. Zanima me, ali ima občinska uprava vpliv na formuliranje cene in daje 
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soglasje k tej ceni? V primeru, da občinska uprava ima to možnost, prosim, da vpliva na višino 
cene pri ustreznih organih.  
 
Spregovorila je o že danes izneseni problematiki prometa skozi mesto Gornja Radgona. 
Seznanila je prisotne, da je bila na Krajevni skupnosti Gornja Radgona ta pobuda iznesena s 
strani člana sveta krajevne skupnosti in njene strani, kot predstavnice SDS Gornja Radgona. 
Pobuda je bila soglasno sprejeta in krajevna skupnost je nato tudi sprejela sklep o pristopu k 
aktivnostim in sklep o formiranju odbora.  
Vse navedeno je iznesla zaradi podpore do dane pobude, kateri se verjetno pridružujejo tudi 
vse druge institucije.  
 
V tem času se je seji pridružil gospod Peter Fridau, član občinskega sveta, tako, da je bilo na 
seji prisotnih 19 članic in članov občinskega sveta.  
 
Župan je še enkrat prosil prisotne, da formulirajo predloge, pobude in vprašanja. Večji del 
iznesenih pobud se nanaša na izvajanje odlokov, ki jih občinski svet sprejema. Tako je na 
dnevnem redu današnje seje tudi Odlok o kontroli cen storitev javnih gospodarskih služb iz 
pristojnosti lokalne skupnost, v katerem so zajete tudi cene za opravljanje dimnikarskih 
storitev, način izvajanja pa je predpisan v občinskem odloku o dimnikarski službi. Prosil je 
članice in člane občinskega sveta, da naj ne postavljajo pobud, ki so predmet sprejemanja in 
izvajanja aktov občinskega sveta.  
 
 
Ad. 5:    Spremembe in dopolnitve Statuta občine Gornja Radgona – prva obravnava 
 
Dušan ZAGORC, član občinskega sveta in predsednik Statutarno pravne komisije je predlagal, 
da poda uvodno obrazložitev Čirič Marija.  
 
Župan je prisotne seznanil, da je Statutarno pravna komisija obravnavala spremembe in 
dopolnitve statuta in se z njimi strinja.  
 
Čirič Marija je nato prebrala obrazložitev k predlogu sprememb in dopolnitev statuta, župan pa 
je odprl razpravo.  
 
Anton TROPENAUER, član občinskega sveta je bil razočaran nad obrazložitvijo Marije Čirič, 
saj ni seznanila z razlogi za spremembo statuta. Menil je, da nekateri predlogi niso v kontekstu 
demokracije, predvsem 3., 4. in 5. člen, kjer so predlagane spremembe za utišanje Nadzornega 
odbora. Prosil je za podrobno obrazložitev, da bo prepričan ali so predlagane  spremembe 
smiselne.  Predlagal je, da se iz sprememb in dopolnitev črta 3., 4. in 5. člen.  
 
Dušan ZAGORC je odgovoril, da je Čirič Marija prebrala obrazložitev zaradi javnosti in je tudi 
uvodoma seznanila s pravno podlago za spremembe in dopolnitve statuta. Osporaval je oceni 
g. Tropenauerja glede strokovnosti gospe Čirič, saj je komisija z njenim delom  zadovoljna. 
Povedal je, da je Statutarno pravna komisija spremembe in dopolnitve statuta obravnavala pet 
ur. Mnenja so bila različna. Opomnil je, da razprava o spremembah statuta traja do 31.7.2000 
in povedal, da so vsi predlogi dobrodošli. 
 
Drago HORVAT, član občinskega sveta je repliciral gospodu Tropenauerju, ki je predlagal 
črtanje 3., 4. in 5. člena iz Sprememb in dopolnitev statuta občine Gornja Radgona. Prosil ga 
je, da utemelji ta predlog, saj njegova načelna ugotovitev, ni nobena utemeljitev in ne vzdrži 
tako ostrega predloga. Sam je prepričan, da so nekatere zadeve s predlaganimi spremembami 
bolj konkretno definirane, kar je edini cilj sprememb. 
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Anton TROPENAUER, član občinskega sveta  je repliciral razpravi g. Horvata in v 
nadaljevanju obrazložil svoj predlog. Tako je povedal, da se s predlogom, predlaganim v 3. 
členu (da se črta beseda »predlog«) ne strinja, saj je umestno, da Nadzorni odbor opozarja na 
nepravilnosti in skrbi, da bo predlog proračuna res pripravljen v skladu z zakoni. V 4. členu 
sprememb se predlaga sprememba 45. člena z brisanjem besed »po potrebi Računskemu 
sodišču«. Tudi s tem se ne strinja. V 5. členu sprememb pa se predlaga dopolnitev 47. člena 
statuta z besedo »lahko« in se tiče javnosti dela Nadzornega odbora. Smatral je, da je Nadzorni 
odbor samostojen organ, sam strokovno odgovarja za svoje delo in lahko o tem seznani 
javnost, kot ima to opredeljeno v svojem statutu. Na druge dopolnitve in spremembe statuta pa 
nima pripomb.  
 
Župan je pojasnil, da gre za usklajevanje statuta z vsebino Zakona o lokalni samoupravi in 
Zakona o javnih financah. Slednji je bil sprejet v Državnem zboru po sprejemu statuta na 
občinskem svetu.. V skladu s sprejemanjem vseh novih in spremenjenih zakonov v Državnem 
zboru, se mora  spremeniti tudi statut občine. 
 
Drago HORVAT, član občinskega sveta je repliciral gospodu Tropenauerju. Glede 3. člena 
sprememb in dopolnitev statuta namreč meni, da je predlog proračuna stvar občinske uprave in 
župana in ni predmet ocen in interpretiranj v javnosti. Šele po obravnavi na občinskem svetu se 
lahko pregleda. Tako bi se lahko v praksi dogajalo, da bi Nadzorni odbor pregledoval 
nepopoln predlog proračuna, dajal nepopolna poročila, ter s tem javnost napačno obveščal. 
Nadalje je v zvezi z 4. členom sprememb in dopolnitev statuta povedal, da Računskemu 
sodišču Nadzorni odbor ne more pošiljati dokument, ki še ni sprejet ali obravnavan na 
občinskem svetu. Ob koncu je še pojasnil, da je dosedanja določba (v zvezi z 5. členom 
sprememb in dopolnitev) določala, da mora Nadzorni odbor obligatorno obvestiti javnost, 
sedaj pa je napisano, da »lahko«.  
 
Župan je še pojasnil, da ima župan pravico in dolžnost predlagati proračun in ga kasneje po 
sprejemu tudi izvajati. Nadzorni odbor pa ima izključno funkcijo nadzorovati izvajanje 
proračuna.  
 
Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta je tudi član Statutarno pravne komisije in je povedal, da 
pri obravnavi in glasovanju o predlogu sprememb in dopolnitev statuta na seji komisije, niso 
bili enotni. Tudi sam se ni strinjal s 4. členom sprememb in dopolnitev statuta. V nadaljevanju 
pa je opomnil  na 8. člen sprememb in dopolnitev statuta, kjer odlok o občinskem proračunu 
imenujemo na dva načina, kar bi morali uskladiti. Prav tako ni slovnično in oblikovno pravilna 
formulacija 9. člena sprememb in dopolnitev statuta, kar bi morali še pregledati in popraviti.  
 
Župan je zaključil razpravo in dal na glasovanje predlog Sprememb in  dopolnitev statuta 
občine Gornja Radgona.  
 
Za predlog je glasovalo 15 članic in članov občinskega sveta. Župan je ugotovil, da spremembe 
in dopolnitve statuta niso sprejete. V tej zvezi je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P   št.   203: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona ne sprejme Sprememb in dopolnitev statuta 
občine Gornja Radgona – prva obravnava.  
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Ad. 6:    Spremembe in dopolnitve poslovnika občinskega sveta občine Gornja Radgona  
    - prva obravnava 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki je podala Marija ČIRIČ, sodelavka občinske uprave, ki je 
prebrala predlog sprememb in dopolnitev poslovnika. Ob koncu je predlagala članicam in 
članom občinskega sveta, da spremembe in dopolnitve poslovnika obravnavajo in sprejmejo. 
 
Župan je odprl razpravo.  
 
Violeta DEUTSCH MESARIČ je prosila za popravek besede »povdarek« (v 2., 3., 4. in 5. 
členu)  s pravilno besedo »poudarek«.  
 
Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta je napovedal, da bodo do 31.7.2000 pismeno predlagali 
spremembe posameznih členov, s katerimi bi uredili vodenje sej občinskega sveta in 
spremembo, da se v poslovniku črtajo nazivi in funkcije ženskega spola, saj je sedanji 
poslovnik za delo praktično neuporaben. Menil je, da s tem predlogom ne bomo užalili 
ženskega spola, bi pa pridobili na kvaliteti tega poslovnika.   
 
Župan je zaključil razpravo in dal na glasovanje predlog sprememb in dopolnitev poslovnika. 
Članice in člani občinskega sveta so (z 16 glasovi ZA) sprejeli naslednji 

 
S K L E P   št.   204: 

 
Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Spremembe in dopolnitve Poslovnika 
občinskega sveta občine Gornja Radgona – prva obravnava.  
Obravnava traja do 31.07.2000.   
 
 
Ad. 7:     Odlok o določitvi funkcionalnih zemljišč – druga obravnava  
 
Uvodoma je Janez BRUNČIČ, Projekt Invest d.o.o. Gornja Radgona povedal, da je od 
sprejema odloka v prvi obravnavi minilo šest mesecev. V tem času je bila opravljena javna 
obravnava. Posredovani sta bili le dve pripombi.  Povedal je, da je predlagatelj parcele št. 723 
in 722 k.o. Gornja Radgona (ki so predmet prve pripombe) izvzel iz določitve funkcionalnih 
zemljišč in pustil možnost, da se ta zemljišča uredijo naknadno z lokacijskim načrtom. V 
minimalnem obsegu pa je tudi korigirano funkcionalno zemljišče za stanovanjski blok na 
Partizanski cesti 37-43, zaradi rezervacije zemljišča ob železniški progi za možnost ureditve 
povezovalne poti (druga pripomba). Občinskemu svetu je predlagal, da odlok obravnavajo in 
ga sprejmejo.  
 
Župan je odprl razpravo pred tem pa prebral mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje 
prostora in gospodarske javne službe, ki je naslednje: »Odbor sprejema predlog odloka o 
določitvi funkcionalnih zemljišč – druga obravnava in ga posreduje občinskemu svetu v 
obravnavo in sprejem.«  
 
Razprave ni bilo. 17 prisotnih članic in članov občinskega sveta je soglasno sprejelo naslednji  
 

S K L E P   št.  205: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o določitvi funkcionalnih zemljišč 
– druga obravnava. 



 7

 
Ad. 8:    Odlok o določitvi članarine za lokalno turistično organizacijo – Zavod za  

   turizem Gornja Radgona – druga obravnava 
 
Uvodno obrazložitev je podal Peter CVETKOVIČ, sodelavec občinske uprave. Seznanil je s 
pravno podlago za sprejem odloka, v nadaljevanju pa z ugotovitvijo, da v času obravnave 
odloka (do 20.03.2000) ni bilo predlagatelju podanih nobenih pobud in predlogov za 
spremembo odloka. Predlagatelj je pri pripravi odloka za drugo obravnavo upošteval razpravo  
članov Odbora za kmetijstvo in turizem in razpravo g. Vlada Šiška. Prav tako so bile v večini 
upoštevane pripombe in predlogi Obrtne zbornice Gornja Radgona z dne 18.5.2000, kar je v 
nadaljevanju na kratko obrazložil. Seznanil je, da sprejetje odloka ne pomeni takojšnje uvedbe 
članarine za obvezne člane, ampak se bo članarina uvedla po pridobitvi statusa turističnega 
območja, pridobljenega s strani Ministrstva za turizem in malo gospodarstvo. Občinskemu 
svetu je predlagal, da sprejme odlok o določitvi članarine za LTO.  
 
Župan je v nadaljevanju prebral mnenje Odbora za kmetijstvo in turizem, ki je naslednje: 
»Odbor se s predlogom odloka o določitvi članarine za lokalno turistično organizacijo – Zavod 
za turizem Gornja Radgona v predlagani vsebini strinja in ga posreduje občinskemu svetu v 
obravnavo in sprejem.« 
 
Razprave ni bilo. Soglasno so članice in člani občinskega sveta sprejeli naslednji  
 

S K L E P   št.  206: 

Občina Gornja Radgona sprejme Odlok o določitvi članarine za lokalno turistično 
organizacijo – Zavod za turizem Gornja Radgona – druga obravnava.  
 
 
Ad. 9:    Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o plakatiranju in koncesiji za     

   plakatiranje v Občini Gornja Radgona – skrajšani postopek  
 
Uvodno obrazložitev je podal Dragan KUJUNDŽIČ, vodja oddelka za urejanje in varstvo 
prostora ter komunalno infrastrukturo v občinski upravi. Dejal je, da je bil Odlok o plakatiranju 
in koncesiji za plakatiranje že sprejet leta 1998. Odlok je potrebno spremeniti iz razlogov, 
razvidnih iz obrazložitve k predlogu odloka. Plakatiranje je potrebno povezati z izvajanjem 
javne službe javna snaga, čiščenje javnih površin, površin za pešce in zelenih površin.  Izvajalec 
javne službe ima naloge in pravice predpisane v tem odloku. Storitev bodo naročniki plačali 
izvajalcu javne službe po ceni, ki jo bo pripravil izvajalec te službe, potrdil pa občinski svet. 
Kljub številnim spremembam pa se vsebina odloka o plakatiranju ni veliko spreminjala. 
Predlagal je članicam in članom občinskega sveta, da odlok sprejmejo.  
 
Župan je prebral mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, ki je naslednje: »Odbor sprejema predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka 
o plakatiranju in koncesiji za plakatiranje v Občini Gornja Radgona in ga posreduje 
občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.« 
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Razprave ni bilo. Članice in člani občinskega sveta so soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   š t.  207: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme  Odlok o spremembah in dopolnitvah 
odloka o plakatiranju in koncesiji za plakatiranje v občini koncesiji za plakatiranje v 
Občini Gornja Radgona – skrajšani postopek.   
  
 
Ad. 10:  Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o javni snagi, čiščenju javnih  

   površin, površin za pešce in zelenih površin  - skrajšani postopek 
 
Uvodno obrazložitev je podal Dragan KUJUNDŽIČ, vodja oddelka za urejanje in varstvo 
prostora ter komunalno infrastrukturo v občinski upravi. Pojasnil je, da je bil osnovni odlok 
sprejet lani. Na današnji seji pa je bil sprejet odlok o določitvi funkcionalnih zemljišč, s katerim 
se določajo zemljišča ob večstanovanjskih objektih. Ker pa je v večstanovanjskih zgradbah več 
lastnikov, je včasih težko zagotoviti, da se večja površina počisti in ureja po predpisih. Zato se 
predlaga dopolnitev 6. člena, ki določa, da je upravnik objekta zadolžen za čiščenje in urejanje 
funkcionalnih zemljišč  pri večstanovanjskih objektih. V 17. členu pa se črta drugi odstavek, ki 
govori o nalogah, ki se izvajajo v sklopu zimske službe, oziroma je sestavni del novega odloka 
o zimski službi.  Predlagal je članicam in članom občinskega sveta, da obravnavajo in sprejmejo 
odlok po skrajšanem postopku.   
 
Župan je povedal, da matični odbor predlaga občinskemu svetu, da Odlok o spremembah in 
dopolnitvah odloka o javni snagi, čiščenju javnih površin, površin za pešce in zelenih površin - 
skrajšani postopek obravnava in ga sprejme.  
 
Brez  razprave je bil soglasno (17 prisotnih) sprejet naslednji  
 

S K L E P   št.  208: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 
odloka o javni snagi, čiščenju javnih površin, površin za pešce in zelenih površin -
skrajšani postopek.   
 
 
Ad. 11:   Odlok o komunalnem prispevku – prva obravnava 
 
Uvodno obrazložitev je podala Jožica KOVAČ ŠTEFUR, sodelavka občinske uprave. V 
uvodu je seznanila s pravno podlago za sprejem odloka, nato pa povedala, da se komunalni 
prispevek plačuje na celotnem območju občine Gornja Radgona in je njegova višina odvisna od 
velikosti objekta, namembnosti objekta, lokacije objekta in od možnosti priključka na 
komunalno opremo. Višina se določi s programom opremljanja stavbnih zemljišč za območja, 
ki jih bo občina komunalno opremljala.  Za ostala območja, ki so že komunalno opremljena se 
komunalni prispevek določi kot povprečje stroškov opremljanja stavbnega zemljišča, na 
podlagi sklepa o povprečni gradbeni ceni in povprečnih stroških komunalnega urejanja stavbnih 
zemljišč v Občini Gornja Radgona. V 6. členu odloka je določena izhodiščna cena za 
posamezno komunalno opremo. Višina pa je tudi odvisna od faktorja lokacije (razpršena 
gradnja), namembnosti prostora in od velikosti samega objekta (netto površina, določena v 
projektu). V odloku so določene tudi oprostitve plačila komunalnega prispevka. Komunalni 
prispevek se tako ne plačuje za gradnjo javne infrastrukture in za gradnjo socialnih in 
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neprofitnih stanovanj. Župan pa lahko oprosti plačila zavezanca, če gre za gradnjo sakralnih 
objektov, rekonstrukcije oz. novogradnje zaradi elementarnih nesreč in za gradnjo objektov, 
katerih investitor so društva in druge prostovoljne organizacije. Komunalni prispevek se 
odmeri z upravno odločbo, ki ga je stranka dolžna poravnati pred izdajo gradbenega 
dovoljenja.  Sredstva zbrana na podlagi tega odloka se bodo namenila za gradnjo javne 
infrastrukture na podlagi sprejetih programov opremljanja stavbnih zemljišč. Predlagatelj 
predlaga, da javna obravnava traja 30 dni in da se skupaj z odlokom posreduje v obravnavo 
tudi nekaj primerov obračunov komunalnega prispevka. Predlagala je članicam in članom 
občinskega sveta, da Odlok o komunalnem prispevku obravnavajo in ga sprejmejo.  
 
Župan je prebral mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, ki je naslednje: »Odbor sprejema predlog odloka o komunalnem prispevku – prva 
obravnava in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. Odbor predlaga, da se 
skupaj z odlokom o komunalnem prispevku posredujejo v javno obravnavo primeri izračunov 
komunalnega prispevka.«  
 
Nato je odprl razpravo.  
 
Drago HORVAT, član občinskega sveta  je predlagal, da se konkretno definira določilo 8. 
člena, ki v drugem odstavku govori, da lahko župan zavezanca v celoti oprosti plačila. 
Potrebno je definirati kdaj, komu in na podlagi česa lahko župan to stori. Predlagal pa je tudi, 
da se dopolni prva alineja v tretjem odstavku 8. člena tako, da se za besedami »sakralnih 
objektov« dodajo besede »in humanitarnih objektov«.  
 
Danilo TIRŠ, član občinskega sveta je predlagal, da se v odlok vnese kot opcija tudi možnost 
oprostitve plačila komunalnega prispevka večjim investitorjem na območju občine Gornje 
Radgone, ki bi zaposlili večje število ljudi (30, 40, 100 ali več). Večkrat namreč govorimo o 
problemih malega gospodarstva in nezaposlenosti, nič pa na tem področju ne storimo. 
  
Župan je zaključil razpravo in dal na glasovanje predlog, da se odlok sprejme in da javna 
obravnava traja do 31.7.2000. Soglasno (19 prisotnih) so članice in člani občinskega sveta 
sprejeli naslednji  
 

S K L E P   št.  209: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o komunalnem prispevku – prva 
obravnava. 
Javna obravnava o predlogu odloka traja do 31.07.2000.  
 
 
Ad. 12:   Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča – prva obravnava  
 
Uvodoma je Dragan KUJUNDŽIČ, vodja oddelka za urejanje in varstvo prostora ter 
komunalno infrastrukturo v občinski upravi dejal, da je sedaj veljavni odlok o nadomestilu za 
uporabo stavbnega zemljišča sprejela Skupščina občine Gornja Radgona v letu 1985. Zaradi 
velikega števila sprememb predlagatelj ne predlaga sprememb obstoječega odloka, ampak 
predlaga sprejem novega odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča. Povedal je, da 
ima odlok pravno podlago v Zakonu o stavbnih zemljiščih in pojasnil, da se z novim odlokom 
določa plačilo nadomestila od zazidanega in nezazidanega stavbnega zemljišča na območju 
celotne občine, razen na območjih, kjer stavbno zemljišče ni opremljeno z vodovodnim ali 
električnim omrežjem. V 7. členu je točno navedeno, kako se točkuje opremljenost 
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posameznega zemljišča. Ta so razdeljena na tri območja, opredeljeno pa je tudi točkovanje 
glede na vrsto dejavnosti. Odlok tudi predpisuje merila za nezazidana stavbna zemljišča in 
merila za oprostitev plačila.  Z novim odlokom se širi obveznost plačila nadomestila na celotno 
območje občine. Vsled navedenega je predlagal občinskemu svetu, da obravnava in sprejem 
odlok v prvi obravnavi s tem, da javna obravnava  traja do 30.07.2000.  
 
Župan je prebral mnenje in predlog Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe, ki je naslednje: »Odbor sprejema predlog odloka o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča - prva obravnava in ga posreduje občinskemu svetu v obravnavo in 
sprejem. 
Odbor predlaga, da se skupaj z odlokom o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča 
posredujejo v javno obravnavo primeri izračunov za uporabo stavbnega zemljišča.« 
 
Nato je odprl razpravo.  
 
Danilo TIRŠ, član občinskega sveta je predlagal, da se osnutek odloka pošlje tistim podjetjem 
in firmam, ki bodo gospodarsko trpele največjo škodo. Razume, da je potrebno v občinskem 
proračunu pridobiti čim več izvirnih sredstev, s katerimi bo občina lahko nekaj delala. Seznanil 
je, da so v njegovem podjetju že naredili simulacijo in izračunali, da bo na podlagi novega 
odloka izračun nadomestila znašal 12 mio SIT, sedaj pa je znašal 1,450.000 SIT. Izrazil je 
bojazen, da bodo vsled tega problemi na gospodarskem področju veliki, saj so do sedaj že 
plačevali nadomestilo, sedaj pa bo ta znesek dosti večji. Predlagal je, da se razprava o predlogu 
odloka podaljša. Menil je, da bo povečanje zneska za plačilo nadomestila dosti večje kot 40%, 
kot je to ocenil župan na sestanku z gospodarstveniki.  
 
Župan se je strinjal s predlogom, da se kopija predloga odloka odpošlje gospodarstvenikom in 
Območni obrtni zbornici Gornja Radgona. Strinjal se je tudi s predlogom, da se javna 
obravnava podaljša do 30.08.2000. Na sestanku z gospodarstveniki pa je povedal, da 
povečanje zneska plačila nadomestila za 40% ne bo doletelo vse, ampak bo od primera do 
primera različno. Pojasnil je, da je večina dodatnih prihodkov evidentirana tam, kjer do zdaj 
niso bili zajeti - v elektrogospodarstvo, carinah in drugih službah javnega in državnega značaja.   
 
Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta je menil, da pri pripravi in sprejemu odlokov premalo 
pomišljamo na njegove posledice. Primerjal je plačila družine, stanujoče na vasi  in plačila 
družine, ki živi v mestu - v bloku. Družina na vasi je morala sofinancirati gradnjo vodovoda, 
ceste in vse ostale priključke do hiše. S tem je zemljišču narasla vrednost, za kar mora plačati 
večjo nadomestilo. Družina, ki živi v bloku pa teh stroškov ni imela in niti sedaj ni deležna 
visokega plačila nadomestila. Predlagal je, da se taka primerjava opravi, tako, da bo tudi 
občinski svet lažje odločal. 
 
Župan je zaključil razpravo, odgovore na vprašanja v razpravi pa je podal Dragan 
KUJUNDŽIČ. Povedal je, da je v obrazložitvi navedenih sedem primerov. Med njimi so tudi 
primeri za odmero nadomestila za stanovanjske hiše, ki ležijo v različnih conah. Povedal je, da 
gre v teh primerih za letno nadomestilo in menil, da je višina nadomestila sprejemljiva.   
  
Župan je predlagal občinskemu svetu, da sprejme Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega 
zemljišča - prva obravnava in določi, da javna obravnava traja do 30.08.2000.   
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18 prisotnih članic in članov občinskega sveta je soglasno sprejelo naslednji 
  

S K L E P   št.  210: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča - prva obravnava. 
 
Javna obravnava o predlogu odloka traja do 30.08.2000.  
 
 
Župan je ob 16.50 uri odredil odmor. Istočasno je predlagal, da se v času odmora sestane 
Odbor za proračun, finance in premoženjsko pravne zadeve in sprejme ustrezno stališče do 
vloge KS Negova (27. točka dnevnega reda).  Anton TROPENAUER, predsednik odbora se je 
strinjal s predlogom. Tako je v času odmora zasedal Odbor za proračun, finance in 
premoženjsko pravne zadeve. 
 
 
Seja se je nadaljevala ob 17.20 uri.  
V času odmora sta se seji pridružila še g. KOCBEK, član občinskega sveta in g. Janko 
SLAVIČ, podžupan. 
V nadaljevanju je župan preveril prisotnost in ugotovil, da seji trenutno prisostvuje 18 članic in 
članov občinskega sveta.    
 
 
Ad. 13:   Odlok o  zimski službi - prva obravnava  
 
Uvodno obrazložitev je podal Dragan KUJUNDŽIČ vodja oddelka za urejanje in varstvo 
prostora ter komunalno infrastrukturo v občinski upravi. Povedal je, da je podlaga za sprejem 
odloka v Zakonu o javnih cestah in Pravilniku o vrstah vzdrževalnih del na javnih cestah in 
nivoju rednega vzdrževanja javnih cest. V kratkem je obrazložil vsebino odloka in povedal, da 
odlok predpisuje način ravnanja zavezancev - izvajalcev vzdrževalnih del na občinskih cestah, v 
času trajanja zimskih razmer. S tem odlokom dejansko zaključujemo  področje pravne ureditve 
cestnega prometa v Občini Gornja Radgona, saj se zimska služba izvaja predvsem na občinskih 
javnih cestah. Zavezanci so tudi lastniki zemljišč, stanovanjskih hiš, stanovanj in poslovnih 
prostorov, najemniki v večstanovanjskih prostorih ali upravniki stanovanjskih stavb. V odloku 
je natančno predpisano izvajanje zimske službe in  naloge izvajalcev zimske službe. Tako mora 
izvajalec zimske službe do 1. septembra izdelati izvedbeni program zimske službe, ki obsega 
popis vseh površin in objektov na katerih se služba izvaja in ga dati v potrditev občini. V 
nadaljevanju je povedal, da so bile pri pripravi odloka upoštevane tudi pripombe KS 
Črešnjevci-Zbigovci in KS Gornja Radgona glede nalog in obveznosti izvajalca zimske službe 
(7. člen), kjer je predlagatelj dodatno navedel, da se krajevnim skupnostim, kjer nimajo 
profesionalnega aparata za pripravo izvedbenega plana zimske službe, nudi strokovna pomoč 
strokovnega delavca občine. Povedal je, da odlok določa tudi obveznosti izvajalcev in nadzor 
nad izvajanjem in ocenil, da je odlok celovito pripravljen.V obravnavo so bile aktivno 
vključene tudi krajevne skupnosti, katerih pripombe so vnesene, zato je predlagal občinskemu 
svetu, da odlok sprejme in določi obravnavo do 20.08.2000.   
 
Župan je prebral mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe. Mnenje je naslednje: »Odbor sprejema predlog odloka o zimski službi-prva obravnava 
in ga posreduje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.« 
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Razprave ni bilo. Župan je dal predlog odloka na glasovanje. 18 prisotnih članic in članov 
občinskega sveta je soglasno sprejelo naslednji 

 
S K L E P   št.  211:  

 
Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o zimski službi - prva obravnava. 
Javna obravnava o predlog odloka traja do 20.08.2000.  
 
 
Ad. 14:  Odlok o kontroli cen storitev javnih gospodarskih služb iz pristojnosti lokalne  
    skupnosti - prva obravnava 
 
Uvodoma je Janja BRUMEN, svetovalka v občinski upravi povedala, da predlagatelj daje 
odlok v sprejem na podlagi 9. točke 13. člena Zakona o kontroli cen, ki občini dovoljuje in daje 
pravico, da  uvede primeren ukrep kontrole cen. Z obravnavanim odlokom se tako predlaga, da 
občinski svet da soglasje k cenam naslednjih storitev: oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja 
komunalnih in padavinskih voda, ravnanja s komunalnimi odpadki in odlaganju ostankov 
komunalnih odpadkov, javna snaga, čiščenje javnih površin, površin za pešce in zelenih 
površin, pregledovanja, nadzorovanja in čiščenja kurilnih, dimnih vodov in zračnikov, 
pokopališke dejavnosti in pogrebne dejavnosti.  
Omenila je 5. člen odloka, kjer je točno navedeno, katere podatke morajo zavezanci predložiti 
k predlogu cen in tudi, da morajo zavezanci predlagati cene storitev po zaključenih celotah. 
Tako bodo uporabniki točno vedeli višino cene za posamezno storitev. Postopek sprejema cen 
bo tak, da bo zavezanec dal zahtevek za dvig cene na občinsko upravo.  Občinski svet bo na 
podlagi mnenja občinske uprave odločil, ali bo k povišanju cene dal soglasje ali ne. To velja za 
oblikovanje cen storitev vseh (že navedenih) javnih gospodarskih služb. Na vprašanje gospe 
Violete Deutsch Mesarič, postavljeno pri 4. točki dnevnega reda, je ga. Brumen tako 
odgovorila, da bo občinski svet imel v rokah škarje in platno glede oblikovanja cen javnih 
gospodarskih služb v naši občini. Javna razprava in obravnava traja do 30.07.2000, zato je 
občinskemu svetu  predlagala, da poda pobude in pripombe k odloku.   
 
Župan je prebral mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, ki predlaga sprejem odloka, nato pa je odprl razpravo.  
 
Drago HORVAT, član občinskega sveta je imel pomisleke na določilo 6. člena, kjer je 
navedena cena odvoza odpadkov na posodo. Pri vseh stanovanjskih blokih  namreč ne bodo 
posode, ampak kontejnerji. Volumen le-tega je določen na število stanovanj  po  vhodu v 
stanovanjski blok. Število stanovanj po vhodu je različno, vendar bo kljub temu pri večini 
postavljen enak kontejner. Zanimalo ga je, kako bo določena cena stanovalcem, ki živijo v 
različnih blokih (glede na število stanovanj), imajo pa enako velik kontejner.  
 
Janja BRUMEN je odgovorila, da delitev stroškov odvoza odpadkov po posameznih blokih ni 
predmet tega odloka. Povedala je, da se cena oblikuje na enoto, delitev pa je stvar odloka o 
odvozu odpadkov in stvar koncesionarja.  
 
Gospod Horvat se z odgovorom ni strinjal, zato je župan k temu dodal, da ima g. Horvat 
možnost v času obravnave odloka pismeno zaprositi za pojasnila in ustrezne odgovore v tej 
zvezi.  
 
Razprave več ni bilo, zato je župan dal na glasovanje predlog, da se odlok v prvi obravnavi 
sprejme in da obravnava traja do 30.07.2000.  
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19 prisotnih članic in članov občinskega sveta je soglasno sprejelo naslednji 
 

S K L E P   št.  212:  
 
Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o kontroli cen storitev javnih 
gospodarskih služb v občini Gornja Radgona - prva obravnava.  
Obravnava odloka traja do 30.07.2000.  
 
 
 
Ad. 15:  Poročilo o delu Centra za socialno delo v Gornji Radgoni in Program dela  

   Centra za socialno delo Gornja Radgona za leto 2000  
 
Župan je pozdravil gospo Marijo ŠAUPERL, direktorico Centra za socialno delo Gornja 
Radgona in jo prosil, da poda uvodno obrazložitev. 
Ker je poročilo obsežno in so ga vsi prisotni prejeli je ga. Šauperl v obrazložitvi izpostavila le 
posamezna področja dela. Začela je z dejavniki, ki so vplivali na delo centra v lanskem letu. 
Kot prvo je omenila brezposelnost in seznanila s prizadevanji centra v tej zvezi. Zaskrbljujoče 
je tudi število ostarelih oseb, ki je po lanskih podatkih na območju občine Gornja Radgona zelo 
veliko, saj znaša 1.400 oseb ali 13%. Ta podatek, po mnenju ge. Šauperl narekuje posebno 
skrb in dolžnost za ostarele, pripraviti je potrebno ustrezne ukrepe. V nadaljevanju je povedala, 
da je center v lanskem letu pričel z izvajanem službe Pomoč na domu, vendar je mnenja, da je 
to premalo. Velikokrat bi ostareli potrebovali domsko varstvo. Center je v tej zvezi že dajal 
ustrezne pobude in predloge na posamezne instance. Že omenjena strokovna oblika dela - 
Pomoč družini na domu se izvaja s pomočjo izvajalk, vključenih v javna dela. Letos so tudi 
vključeni v projekt, ki ima nalogo proučiti program, in na osnovi tega načrtovati razvoj te 
pomoči, ki je  zelo potrebna. V zvezi s tem je tudi povedala, da si Centri za socialno delo 
prizadevajo, da ta oblika pomoči ne bi potekala preko javnih del, ker ni stabilnosti in strokovne 
usposobljenosti kadra. Zaprosili bodo tudi občino, da v okviru možnosti prouči ali je možno 
sofinancirati vsaj enega zaposlenega. Center si prizadeva dvigniti strokovno raven dela, je 
povedala, saj se je stroka socialnega dela v zadnjih desetih letih zelo razvila. Seznanila je še, da 
potekajo aktivnosti za delo v novih poslovnih prostorih,  saj v obstoječih prostorih ne zmorejo 
adekvatno opravljati svojega dela.  
 
Župan se je zahvalil za podano uvodno obrazložitev, v nadaljevanju pa je prebral mnenje in 
predlog Odbora za področje družbenih dejavnosti, ki je naslednje: »Odbor za družbene 
dejavnosti predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem poročilo o delu Centra za 
socialno delo v Gornji Radgoni in program dela Centra za socialno delo Gornja Radgona za 
leto 2000, pri čemer je odbor sprejel naslednja stališča: 
1. Občina Gornja Radgona naj čimprej pristopi k temeljiti obravnavi tez o iskanju 

najučinkovitejše možnosti za zaščito ljudi v krizi in pri tem pripravi določene aktivnosti. 
2. Odbor za družbene dejavnosti se strinja z čimprejšnjim pristopom k možnostim temeljite 

priprave vsega potrebnega za gradnjo doma ostarelih. 
3. Odbor za družbene dejavnosti predlaga občinskemu svetu, kakor tudi županu in občinski 

upravi, da z utemeljitvijo pri ustreznem ministrstvu posreduje glede izvajanja javnih del, 
predvsem pri nudenju pomoči na domu. Nega na domu vključuje ustrezne strokovne kadre, 
ki jih ni možno stalno in na krajši rok menjavati. Pri tem naj se ohrani dosedanje število 
izvajalcev.«  

 
Sledila je razprava.  
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Prvi je spregovoril Milan NEKREP, član občinskega sveta, ki je ocenil, da je poročilo 
teoretično zelo dobro pripravljeno, manjkajo pa konkretne zadeve. Tako meni, da ni predloga 
kaj  bi posamezni dejavniki morali storiti za starejšo populacijo. Vsaka institucija dela svoje 
analize (center, Rdeči križ, patronažne službe...), celotnega pregleda nad stanjem pa ni. 
Pogreša predloge za ukrepe, kako pomagati tej populaciji. Ne strinja se z znižanjem števila 
negovalk, ki opravljajo službo Pomoč na domu. Tudi podatek, da je v domskem varstvu samo 
12 ljudi iz naše občine je katastrofalen. V analizi za elaborat za izgradnjo doma za ostarele je 
bil podatek, da je vsaj 120 ljudi potrebnih domskega varstva. Zdaj je to število sigurno večje. 
Ponovno je poudaril, da celotnega pregleda nad stanjem nima nobena ustanova. Glede doma za 
ostarele je že večkrat povedal, da so zamudili vlak. Tudi, če bi uspeli z povečanjem izvajalk 
službe Pomoči na domu je vseeno škoda, da pred leti občinski svet ni uspel. Predlagal je 
dopolnitev stališč odbora s predlogom, da se sestanejo Center za socialno delo, Rdeči križ in 
upokojenci, ki bi oblikovali in pripravili skupen program. 
 
V razpravo se je vključil Anton ROVŠNIK, član občinskega sveta. Menil je, da je poročilo zelo 
dobro pripravljeno in nakazuje problematiko in pristop k reševanju le-te. Predvsem pri 
reševanju problemov v kriznem stanju mladih in njihovih staršev bo potrebno nekaj storiti. Že 
na prejšnji seji je ga. Deutsch Mesarič poročala o mantretiranju žensk, kar je lahko sestavni del 
današnjega poročila. Situacija kaže, da je stanje še bolj drastično kot kažejo analize in poročila 
različnih institucij. Že sam je na eni izmed prejšnjih sej občinskega sveta govoril, da se moramo 
pogovarjati o podobnih problemih in smo dolžni nekaj narediti. Menil je, da bi lahko sodelovali 
z občinama Radenci in Sveti Jurij, s katerima bi iskali najugodnejše rešitve. Prepričan je 
namreč, da bi lahko le skupaj nekaj storili. 
 
Župan je razpravo zaključil in v nadaljevanju sam spregovoril o socialni problematiki. Z 
poročilom je zadovoljen, čeprav pogreša predloge za reševanje problematike. Tudi z mnenjem 
in predlogi Odbora za področje družbenih dejavnosti se je v celoti strinjal. Pohvalil je 
sodelovanje z Centrom za socialno delo Gornja Radgona, še posebej odkar ga vodi ga. 
Šauperl. Velik pozitiven doprinos pri tem pa imata, po njegovem mnenju, tudi g. Zagorc in g. 
Rovšnik, ki sta člana sveta centra. V nadaljevanju je poudaril, da Občina Gornja Radgona ni 
zamudila vlaka, čeprav bi lahko letos že končali eno investicijo in sicer OŠ Apače s telovadnico 
-  če bi bivši občinski svet akceptiral predloge občinske uprave in župana v letih 1996  in 1997. 
Vsem je dobro znano stanje na področju planiranih investicij, ki se morajo končati v letu 2002 
(v šolstvu, stanovanjski izgradnji, vodovodi v apaški dolini ter regionalni cesti skozi Apače in 
Gornjo Radgono). Nato je povedal, da bomo, v skladu s sprejetim programom, po razrešitvi 
problematike lastnine ŠRC-ja v Gornji Radgoni,  pristopili k dopolnitvam Ureditvenega načrta 
Gornja Radgona - Trate. Na tej lokaciji je možna izgradnja stanovanjskega objekta ali tudi 
doma ostarelih občanov, vendar ne prej kot septembra leta 2003, ko bodo končani že prej 
navedeni projekti. Omenil je, da ima občina tudi možnost ustanoviti družbo z omejeno 
odgovornostjo. Veliko aktivnosti že poteka, vendar so v občinski upravi trenutno okupirani z 
drugimi zadevami. Povedal je, da gospod Nekrep upravičeno protestira zaradi zmanjšanja 
števila negovalk za službo Pomoč na domu in dodal, da bo to število v bodoče odvisno od 
sredstev proračuna, namenjenih za to službo. Ocenil je, da bo za kvalitetno nadaljevanje te 
službe potrebno povišati postavko vsaj za 18 do 20 mio SIT. Pri sprejemu proračuna za leto 
2001 bo imel občinski svet možnost odločati o višini postavke, vendar jo bo zelo težko 
uskladiti, zaradi pomanjkanja sredstev. Glede sodelovanja z ostalima občinama za izgradnjo 
skupnega doma za ostarele je povedal, da ima Občina Radenci interes sodelovati z Občino 
Gornja Radgona, vendar z željo, da se dom zgradi v Radencih. Zato bo potrebno usklajevanje 
interesov ali pa se ena občina odloči za izvedbo projekta izgradnje doma za ostarele. 
Občinskemu svetu je predlagal, da sprejme poročilo Centra za socialno delo, skupaj z 
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vsebinskimi dopolnitvami Odbora za področje družbenih dejavnosti, ki jih je v nadaljevanju še 
enkrat prebral.  
 
Nato je 17 prisotnih članic in članov občinskega sveta glasovalo o predlogu župana in soglasno 
sprejelo naslednji 
  

S K L E P  št.  213:  
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Poročilo o delu Centra za socialno delo 
Gornja Radgona za leto 1999 in Program dela Centra za socialno delo Gornja Radgona 
za leto 2000 z naslednjimi stališči:  

1. Občina Gornja Radgona naj čimprej pristopi k temeljiti obravnavi tez o iskanju 
najučinkovitejše možnosti za zaščito ljudi v krizi in pri tem pripravi določene 
aktivnosti. 

2. Odbor za družbene dejavnosti se strinja z čimprejšnjim pristopom k možnostim 
temeljite priprave vsega potrebnega za gradnjo doma ostarelih. 

3. Odbor za družbene dejavnosti predlaga občinskemu svetu, kakor tudi županu in 
občinski upravi, da z utemeljitvijo pri ustreznem minis5rstvu posreduje glede 
izvajanja javnih del, predvsem pri nudenju pomoči na domu. Nega na domu 
vključuje ustrezne strokovne kadre, ki jih ni možno stalno in na krajši rok menjavati. 
Pri tem naj se ohrani dosedanje število izvajalcev.«  

 
   
Ad. 16:  Osnovno šolstvo po novi zakonodaji in na pragu 9-letne šole  
    
Uvodno obrazložitev je podal Marjan TOŠ, vodja oddelka za družbene dejavnosti in 
gospodarstvo v občinski upravi.  Povedal je, da je bila razprava o tej temi predvidena za 
obravnavo na občinskem svetu že lani, vendar je zaradi tehtnih objektivnih razlogov bila 
uvrščena v letošnji program. Gre za gradivo, ki je namenjeno razpravi  in dopolnitvam, hkrati 
pa je prikaz trenutnega stanja na osnovnih šolah. Podatki so bili zbrani na osnovi enotno 
dogovorjene metodologije z ravnatelji osnovnih šol in večjih odstopanj ni. Šole so zbrale tudi 
demografske podatke, ki so skrajno neugodni. Že na odboru za družbene dejavnosti so 
ugotovili, da je demografska slika za občino Gornja Radgona porazna. Temu primerno se 
nakazujejo problemi v osnovnem šolstvu, saj se bomo dolgoročno soočali z manjšim številom 
otrok, upadanjem oddelkov, z zapiranjem podružničnih šol v Spodnji Ščavnici in spremembami 
na OŠ Stogovci, kjer sta predvideni prvi dve triadi. Vse to, in  program reševanja prostorske 
problematike je navedeno v pričujočem gradivu. Izrazil je mnenje, da bi moralo v gradivu biti 
več poudarka na povezavi predšolskega varstva z osnovnimi šolami, zlasti kar se tiče možnosti 
reševanja prostorskih težav. V vrtcih je namreč tudi višek prostorov in kadrov. V gradivu ni 
celovite ocene finančnih potreb za dolgoročno razreševanje teh problemov, ki se jih lokalna 
skupnost zaveda in v okviru proračunskih možnosti rešuje. Posebej je poudaril dejstvo, da 
šolska reforma ni bila nikoli poceni, zato tudi najnovejša reforma zahteva znatna sredstva, ki pa 
ne bi smela ostajati na ramenih lokalnih skupnosti. Ima vtis in oceno, da se je država tudi pri 
reformi devetletke preračunala in da je preveč sprememb in težav pustila občinam. Enako je 
bilo pri osemletki. Občinski svet bo o tovrstni problematiki še razpravljal, predvsem ob 
obravnavi prihodnjih proračunov, kjer bo potrebno zagotavljati znatna sredstva za naložbe v 
osnovnošolski prostor, v prvi vrsti za OŠ Apače. Poudaril je mnenje strokovne službe, da gre v 
primeru OŠ Stogovci in Apače za izključno strokovne razloge, v dobrobit otrok, učiteljev in 
staršev za zagotavljanje kvalitetnejše izvedbe devetletne šole. Po letu 2002 oz. izgradnji OŠ 
Apače pa bo v okviru možnosti in dejanskih potreb potrebno pristopiti k obnovi OŠ Stogovci 
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in zagotoviti sredstva za temeljito sanacijo osnovne šole in telovadnice v Gornji Radgoni. To 
bo terjalo operacionalizacijo posameznih nalog, ki jih na nek način odraža tudi predloženo 
gradivo.  
V nadaljevanju je seznanil še z ocenami in razmišljanji, da je gradivo pomanjkljivo v poglavju 
dolgoročnega pogleda na razvoj šolstva, kjer je potrebno nekatere stvari še dorečti. Kar se tiče 
devetletke je Osnovna šola Gornja Radgona vključena v prvi krog t.i. poskusnih šol. Prve 
analize in ocene strokovnjakov so ugodne in visoke. Zagotavljanje prostorskih pogojev in 
možnosti je Občina Gornja Radgona, po njegovem mnenju, izvedla optimalno. Na koncu je 
povedal, da se občina zaveda potreb, ki nastajajo, zato poskuša vsako leto zadeve dopolnjevali 
in reševali najbolj akutne probleme. Kljub vprašanju realnosti pa se pojavljajo tudi vizije in 
razmisleki o možnosti pridobitve srednješolskega programa. 
 
Župan je prebral mnenje Odbora za področje družbenih dejavnosti, ki je naslednje:  
»Odbor za področje družbenih dejavnosti predlaga Občinskemu svetu, da sprejme poročilo z 
razpravo o osnovnem šolstvu po novi zakonodaji in na pragu 9-letne šole. 
Doda se stališče, da Občina Gornja Radgona ne znižuje standarda osnovnega šolstva in ohranja 
dodatni program ter  v okviru možnosti zagotavlja sredstva za tekmovanja in projekte, ter pri 
sredstvih za vzdrževanje zgradb sledi rasti cen. 
Stališče odbora je tudi, da občinska uprava pripravi predvidene stroške za uvajanje devetletke 
v občini Gornja Radgona.« 
  
Razprave ni bilo. Župan je predlagal članicam in članom občinskega sveta, da sprejmejo 
gradivo o problematiki osnovnega šolstva po novi zakonodaji in na pragu devetletne šole z 
stališči Odbora za področje družbenih dejavnosti. Predlog je dal na glasovanje. Glasovalo je 18 
prisotnih članic in članov občinskega sveta.  
 
Soglasno so sprejeli naslednji  

 
S K L E P  št.  214 : 

 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme gradivo »Osnovno šolstvo po novi 
zakonodaji in na pragu 9-letne šole« z naslednjim stališčem:  
 
§ Občina Gornja Radgona ne znižuje standarda osnovnega šolstva in ohranja dodatni 

program ter v okviru možnosti zagotavlja sredstva za tekmovanja in projekte ter pri 
sredstvih za vzdrževanje zgradb sledi rasti cen; 

§ Občinska uprava pripravi predvidene stroške za uvajanje 9-letke v občini Gornja 
Radgona.  

 
 
Ad. 17:  Sklep o imenovanju v.d. direktorja LTO Zavoda za turizem  
          
K tej točki je uvodoma Drago HORVAT, predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja prebral obrazložitev k predlogu sklepa in dodal, da je predlog za imenovanje 
gospoda Janka Slaviča za v.d. direktorja LTO Zavoda za turizem usklajen z gospodom 
županom.   
 
Župan je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so soglasno (18 
prisotnih) sprejeli naslednji 
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S K L E P  št. 215:  
 

1.  Za vršilca dolžnosti direktorja Zavoda za turizem Gornja Radgona se imenuje mag. 
Janko Slavič, dipl. ing. agr. Dela in naloge oziroma pooblastila v.d. direktorja Zavoda 
za turizem Gornja Radgona so določena v Odloku o ustanovitvi Zavoda za turizem 
Gornja Radgona.  

2.  Vršilec dolžnosti opravlja dela in naloge do imenovanja direktorja zavoda, vendar 
najdalj za dobo enega leta.  

 
 
Ad. 18:  Sklep o imenovanju članov v Svet varstva uporabnikov javnih dobrin v Občini  

   Gornja Radgona 
 
Tudi k tej točki je uvodno obrazložitev podal Drago HORVAT, predsednik komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Prebral je obrazložitev k predlogu sklepa in tako 
seznanil občinski svet, da je komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pripravila 
predlog članov za Svet za varstvo uporabnikov javnih dobrin in pri tem imela v vidu 
zastopanost uporabnikov javnih dobrin po krajevnih skupnostih. Dodal je, da so krajevne 
skupnosti tudi pomagale pri oblikovanju predloga. V nadaljevanju je naštel predlagane člane in 
predlog sklepa ter predlagal občinskemu svetu, da ga sprejme.   
 
Župan se je zahvalil za podano obrazložitev in prebral mnenje Odbora za varstvo okolja, 
urejanje prostora in gospodarske javne službe. Mnenje je naslednje: »Odbor sprejema predlog 
sklepa o imenovanju članov v Svet varstva uporabnikov javnih dobrin v Občini Gornja 
Radgona in ga posreduje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.« 
 
Razprave ni bilo. Župan je dal predlog sklepa na glasovanje.  Soglasno je 18 prisotnih članov in 
članic občinskega sveta sprejelo naslednji  
 

S K L E P  št. 216:  
 
1. V Svet varstva uporabnikov javnih dobrin v Občini Gornja Radgona se imenujejo: 
§ POTOČNIK Hermina, Grabe 18   - KS Stogovci 
§ GRILANC Zlatko, Apače 139   - KS Apače 
§ MISJA Tatjana, Spodnja Ščavnica 18/b  - KS Spodnja Ščavnica 
§ LORENČIČ Dominik, Gornji Ivanjci 10  - KS Negova 
§ MIR Karl, Spodnji Ivanjci 18   - KS Spodnji Ivanjci 
§ KRALJ Janko, Črešnjevci 81/a   - KS Črešnjevci-Zbigovci 
§ ŠPANBAUER Martin, Norički Vrh 19  - KS Gornja Radgona 

2. Svet opravlja naloge določene v 2. členu Odloka o ustanovitvi sveta za varstvo  
    uporabnikov javnih dobrin v Občini Gornja Radgona (Uradni list RS, št. 24/2000). 
3. Svet se imenuje za dobo štirih let.  
 
 
Ad. 19:  Sklep o seznamu neposrednih in posrednih uporabnikih občinskega proračuna 
 
Darinka BODANEC, vodja oddelka obče uprave in proračuna v občinski upravi je uvodoma 
povedala, da Zakon o javnih financah in Zakon o izvrševanju proračuna zavezuje Občinski 
svet, da sprejme seznam  posrednih in neposrednih proračunskih porabnikov, ki jih je v 
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nadaljevanju naštela. Po sprejemu na občinskem svetu se mora seznam posredovati Ministrstvu 
za finance.  
 
Brez razprave je bil soglasno (20 prisotnih) sprejet naslednji 
 

S K L E P   št. 217: 
 
I. Občinski svet Občine Gornja Radgona izdaja seznam neposrednih in posrednih  
   uporabnikov občinskega proračuna in sicer: 
1. Neposredni uporabniki občinskega proračuna so:  
     - Občinski svet 

- Župan  
- Nadzorni odbor  
- Občinska uprava 

     - Krajevna skupnost Apače 
 - Krajevna skupnost Črešnjevci – Zbigovci 
 - Krajevna skupnost Gornja Radgona 
 - Krajevna skupnost Negova 

     - Krajevna skupnost Spodnja Ščavnica 
     - Krajevna skupnost Spodnji Ivanjci 
     - Krajevna skupnost Stogovci 
2. Posredni uporabniki občinskega proračuna so: 
    - VVZ Manko Golar Gornja Radgona 
    - Osnovna šola Apače 
    - Osnovna šola Gornja Radgona 
    - Osnovna šola Negova 
    - Osnovna šola Stogovci 
    - Osnovna šola Dr. Janka Šlebingerja Gornja Radgona 
    - Glasbena šola Gornja Radgona 
    - Ljudska univerza Gornja Radgona 
    - Zdravstveni dom Gornja Radgona 
    - Center za socialno delo Gornja Radgona 
    - Stanovanjski sklad Občine Gornja Radgona  

- Zavod za turizem Gornja Radgona 
- RRA Mura (Regionalna razvojna agencija Murska Sobota) 

II. Ta sklep se posreduje Ministrstvu za finance. 
 
 
Ad. 20:  Soglasje k Pravilom javnega zavoda Ljudska univerza Gornja Radgona 
 
Uvodoma je Marjan TOŠ, vodja oddelka za družbene dejavnosti in gospodarstvo v občinski 
upravi povedal, da je Ljudska univerza Gornja Radgona sprejela pravila v skladu z Zakonom o 
zavodih. Statutarno pravna komisija občine Gornja Radgona ni ugotovila nobenih neskladnosti, 
zato se predlaga občinskemu svetu, da dá soglasje k pravilom javnega zavoda Ljudska univerza 
Gornja Radgona. 
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Brez razprave je 20 prisotnih članic in članov občinskega sveta soglasno sprejelo naslednji  
 

S K L E P   št. 218: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona daje soglasje k Pravilom javnega zavoda Ljudska 
univerza Gornja Radgona. 
 
 
 Ad. 21:  Sklep o prioritetnem vrstnem redu investicij v komunalno infrastrukturo  

   -  občinske ceste 
 
Predlog sklepa je uvodoma na kratko obrazložil župan. Tako je seznanil, da je sklep potrebno 
priložiti zahtevku za dodelitev sredstev za vzpodbujanje razvoja demografsko ogroženih 
območij za leto 2000. Prioritetni vrstni red investicij je v skladu z lani sprejetim programom 
izgradnje lokalnih cest v Občini Gornja Radgona. Občinskemu svetu je predlagal, da predlog 
sklepa sprejmejo.  
Nato je prebral še mnenje Odbora za  varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, ki je naslednje: »Odbor sprejema predlog sklepa o imenovanju članov v Svet varstva 
uporabnikov javnih dobrin v Občini Gornja Radgona in ga posreduje občinskemu svetu v 
obravnavo in sprejem.« 
 
Razprave ni bilo. 20 prisotnih članic in članov občinskega sveta je glasovalo o predlogu sklepa 
in soglasno sprejelo naslednji 
 

S K L E P   št. 219: 
 
Občinski svet občine Gornja Radgona določa prioriteto investicij v komunalno 
infrastrukturo občinskih cest, za katere se vložijo zahtevki za dodelitev sredstev za 
vzpodbujanje razvoja demografsko ogroženih območij v Republiki Sloveniji za leto 2000 
in sicer:  
1. Rekonstrukcija občinske ceste Vratja vas - Vratji Vrh 
2. Rekonstrukcija občinske ceste Plitvica - Lutverci 
3. Rekonstrukcija občinske ceste Lomanoše - Lešane. 
 
 
Ad. 22:  Sklep o prioritetnem vrstnem redu investicij - program CRPOV  
   
Tudi k tej točki je uvodno obrazložitev podal župan. Povedal je, da je obravnavani sklep 
potrebno priložiti zahtevku za dodelitev sredstev za CRPOV, ki jih  razpisuje Ministrstvo za 
kmetijstvo. Občinskemu svetu se predlaga, da določi kot prioritetni investiciji izdelavo 
projektne dokumentacije za TRC Konjišče in modernizacijo občinske ceste Črešnjevci, da se 
bodo lahko aktivnost v tej zvezi nadaljevale. Predlagal je občinskemu svetu, da sprejme 
predlagani sklep. Nato je odprl razpravo.  
 
Milan NEKREP, član občinskega sveta je vprašal župana, ali se pod investicijo - modernizacija 
občinske ceste Črešnjevci smatra modernizacija ceste Črešnjevci-Zbigovci, ki je bila že v 
prioriteti v prejšnjem sestavu občinskega sveta, saj je zelo dotrajana in v zelo slabem stanju.  
 
Župan je odgovoril, da je predlagana investicija modernizacija ceste Črešnjevci - novo naselje, 
v skladu s sprejetim programom izgradnje lokalnih cest. Dejal je, da je modernizacija ceste 
Črešnjevci-Zbigovci predvidena za realizacijo v naslednjem letu.  
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Župan je nato zaključil razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje.  
 
Soglasno  je 20 prisotnih članic in članov občinskega sveta sprejelo naslednji   
 

 S K L E P   št. 220: 
 
Občinski svet občine Gornja Radgona določa prioriteto investicij za katere se vložijo 
zahtevki za dodelitev sredstev za celostno urejanje podeželja in obnovo vasi za leto 2000 
in sicer: 
1. Izdelava projektne dokumentacije za Turistično rekreacijski center Konjišče 
2. Modernizacija občinske ceste - Črešnjevci 
 
 
Ad. 23:  Odprodaja nepremičnine parc. št. 614, 616, 618/1 k.o. Gornja Radgona 
 
Marija ČIRIČ, sodelavka v občinski upravi je podala uvodno obrazložitev. Prebrala je 
obrazložitev k predlogu sklepa in tako seznanila občinski svet, da je cenilec ocenil 
nepremičnino v višini 2,430.726, s katero se gospod Velcl Franc strinja. Predlagala je 
občinskemu svetu, da odobrijo odprodajo navedenih nepremičnin in sprejmejo predlog sklepa.   
 
Brez razprave je 17 prisotnih članic in članov občinskega sveta soglasno sprejelo naslednji  
 

S K L E P   št. 221: 
 

Odprodajo se nepremičnine parc. št. 614 gospodarsko poslopje v izmeri 26 m2 in 
dvorišče v izmeri 110 m2, parc. št. 616 sadovnjak v izmeri 469 m2, parc. št. 618/1 zelenica 
v izmeri 577 m2, pripisane pri vložni št. 428 k.o. Gornja Radgona kupcu Velcl Francu, 
Pokopališča 3, Gornja Radgona, za znesek 2,430.726,00 SIT.  
 

Davki in drugi stroški bremenijo kupca.  
 
 
Ad. 24:  Odprodaja nepremičnine parc. št.  618/3 k.o. Gornja Radgona 
 
Uvodno obrazložitev je podal Dragan KUJUNDŽIČ, vodja oddelka  za varstvo in urejanje 
prostora ter komunalno infrastrukturo v občinski upravi. Povedal je, da se parcela nahaja 
neposredno ob hiši kupca Šteinfelzer Draga in Nade. Vrednost nepremičnine v višini 86.371 
SIT je ocenil sodni izvedenec in cenilec Janez Brunčič.  
 
Župan je prebral mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, ki je naslednje: »Odbor daje soglasje k odprodaji nepremičnin parc. št. 618/3 k.o. 
Gornja Radgona in ga posreduje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.«  
 
Razprave ni bilo. 17 prisotnih članic in članov občinskega sveta je soglasno sprejelo naslednji  
 

S K L E P   št. 222: 
 

Odproda se nepremičnina parc. št. 618/3 zelenica v izmeri 42 m2, pripisana k vložni št. 
428 k.o. Gornja Radgona kupcema Šteinfelzer Dragu in Nadi, Pokopališka 8, Gornja 
Radgona za znesek 86.371,00 SIT. 
 

Davki in drugi stroški bremenijo kupca.  
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Ad. 25:  Odprodaja nepremičnine parc. št. 618/4 k.o. Gornja Radgona 
 
Uvodoma je Dragan KUJUNDČIČ, vodja oddelka  za varstvo in urejanje prostora ter 
komunalno infrastrukturo v občinski upravi  obrazložil, da je predmet odprodaje pot v izmeri 
124 m2, ki jo potrebujeta dva upravičenca oz. kupca. Pri odmeri in določitvi za prodajo 
nepremičnine je bil sklenjen dogovor, da se ta nepremičnina proda obema do 1/2. Občinskemu 
svetu je predlagal, da sprejmejo predlagani sklep.  
 
Župan je prebral mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, ki je naslednje: »Odbor daje soglasje k odprodaji nepremičnin parc. št. 618/4 k.o. 
Gornja Radgona in ga posreduje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.«  
 
Razprave ni bilo. Sledilo je glasovanje. Glasovalo je 16 prisotnih članic in članov občinskega 
sveta, ki je soglasno sprejelo  

S K L E P   št. 223: 
 

Odproda se nepremičnina parc. št. 618/4 pot v izmeri 124 m2, pripisana pri vložni št. 428 
k.o. Gornja Radgona kupcem Velcl Francu, Pokopališča 3, Gornja Radgona do ene 
polovice in Šteinfelzer Dragu in Nadi, Pokopališka 8, Gornja Radgona do ene polovice, 
za znesek 255.000,00 SIT.  
 
Davki in drugi stroški bremenijo kupca.  
 
 
Ad. 26:  Odprodaja nepremičnine parc. št. 927/7 k.o. Mele 
 
Dragan KUJUNDŠIČ, vodja oddelka za varstvo in urejanje prostora ter komunalno 
infrastrukturo je uvodoma povedal, da je prošnjo za nakup nepremičnine podal Kurbus 
Miroslav, ki želi v okviru vrtnarije urediti bližnja zemljišča. Nepremičnina, ki je predmet 
odkupa je v zemljiški knjigi še vedno vpisana kot javno dobro, vendar je po rekonstrukciji 
ceste ostala opuščena in se ne uporablja. Zato se v sklepu predlaga ukinitev statusa javnega 
dobra in odprodaja za vrednost 1.353.015 SIT, s katero se kupec tudi strinja.  Občinskemu 
svetu je predlagal, da predlog sklepa sprejmejo.  
 
Župan je odprl razpravo in povedal, da se Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in 
gospodarske javne službe strinja z odkupom nepremičnine. 
 
Razprave ni bilo. Članice in člani občinskega sveta so nato glasovali o predlogu sklepa in 
soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 224: 
 

1. Ukine se status javnega dobra za parc. št. 927/7 cesta, pripisana pri vložni št. VZO4 
k.o. Mele. Zemljišče ostane v lasti Občine Gornja Radgona.  

2. Odproda se nepremičnina parc. št. 927/7 cesta v izmeri 488 m2, pripisana pri vložni 
št. VZ04 k.o. Mele kupcu Kurbos Miroslavu, Ob progi 8, Gornja Radgona, za znesek 
1,353.015,00 SIT.  

3. Davki in drugi stroški bremenijo kupca.  
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Ad. 27:  Vloga KS Negova o najetju kredita 
 
Župan je prosil. Štefana PUCKO, da kot predlagatelj sklepa poda uvodno obrazložitev.  
 
Štefan PUCKO, član občinskega sveta in predsednik KS Negova je prisotne seznanil z vlogo in 
sklepom Krajevne skupnosti Negova, v katerem predlagajo, da občina najame kredit za 
posodobitev krajevnih cest na območju KS Negova, ki so predvidene  za asfaltiranje v 
referendumskem programu in občinskem programu v letih 2002 do 2004. Bojijo se namreč, da 
bo realizacija zamaknjena za več let in se bo krajevni samoprispevek iztekel. V  primeru najetja 
kredita v višini 25 mio SIT, bi ostala sredstva prispevali krajani v višini od 150.000 do 170.000 
SIT po gospodinjstvu (teh je 47), vendar pod pogojem, da v naslednjih letih ne bodo plačevati 
deleža za sofinanciranje krajevnih cest, ki so predvidene v občinskem programu za leto 2002 
do 2004.  Svet krajevne skupnosti se zato z 3. točko predloga sklepa, ki ga je pripravil župan, 
ne strinja. Župan namreč predlaga, da se KS ne oprosti obveznosti plačila sofinancerskega 
deleža pri izgradnji tistih cest, katere se bodo v letih 2001, 2002  in kasneje gradile v okviru 
občinskega programa za obdobje 1999-2005.   
Gospod Pucko je tako seznanil prisotne, da KS Negova ne bo najela kredita, če bo sklep 
sprejet z takšno vsebino 3. točke, kot jo predlaga župan. 
 
Anton TROPENAUER, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjsko pravne 
zadeve je prisotne seznanil z ugotovitvami Odbora za proračun, finance in premoženjsko 
pravne zadeve, ki se je sestal v času odmora.  Odbor tako ugotavlja, da vloga KS Negova in 
predlog sklepa, ki ga je pripravil župan nista usklajena (v že omenjeni 3. točki predloga sklepa 
župana). Ugotavljajo tudi, da ima z izvajanjem referendumskega programa težave tudi druga 
krajevna skupnost, zato predlagajo, da se obravnava točke preloži na naslednjo sejo 
občinskega sveta, v tem času pa se pripravi usklajen predlog in enoten pristop k reševanju 
tovrstne problematike. Pred sejo občinskega sveta pa naj predlog obravnavata tudi Odbor za 
varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe in Odbor za proračun, finance in 
premoženjsko pravne zadeve.  
 
Župan je odgovoril, da je najetje kredita možno po predpisanem postopku in opozoril, da bo 
Občina Gornja Radgona morala v naslednjih dveh letih najeti kredit za Osnovno šolo Apače in 
izgradnjo stanovanjskega bloka v Gornji Radgoni. Različnih pristopov ne sme biti, zato vsebina 
sklepa ne more biti drugačna niti, ko se bo obravnaval na naslednji seji občinskega sveta. 
 
Drago HORVAT, član občinskega sveta je podprl odločitev krajanov, da bodo odvajali del 
sredstev za urejanje cest in še poseben prispevek v višini 150.000 SIT in menil, da bi občinski 
svet moral podpreti krajane in predlog KS Negova. Župana je vprašal, ali obstaja sploh kakšna 
možnost, da se KS Negova oprosti obveznosti plačila sofinancerskega deleža. Tako bi lahko 
krajevna skupnost uspešno zaključila referendumski program.  
 
Župan je odgovoril, da ne more nobena krajevna skupnost biti oproščena plačila 
sofinancerskega deleža. Dodal je, da je postopek pridobivanja kredita zelo dolg in da se občina 
lahko zadolži v višini 10% ustvarjenih prihodkov. Njegovo prepričanje je, da morajo za vse 
krajevne skupnosti veljati ista merila, končna odločitev pa je v rokah občinskega sveta. 
 
Danilo TIRŠ, član občinskega sveta je opomnil na stališče Odbora za proračun, finance in 
premoženjsko pravne zadeve. Nesmiselno se mu zdi, da bi občinski svet danes sprejel 
predlagani sklep, ker do realizacije ne bo prišlo, saj se KS Negova z njim ne strinja.  
Milan NEKREP, član občinskega sveta se je pridružil razpravi gospoda Horvata. Meni namreč, 
da je KS Negova ena izmed manj razvitih krajevnih skupnosti v naši občini. Zakaj krajanom, ki 
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so pripravljeni plačevati lastna sredstva, ne bi poskušali pomagati in jim to omogočiti. 
Pozdravlja tiste krajevne skupnosti, ki so uspele z referendumom. Povedal je, da bo glasoval za 
sklep, da se Krajevno skupnost Negova oprosti obveznosti plačila sofinancerskega deleža.  
 
Alojzija FRAJHAM, članica občinskega sveta in članica odbora je povedala, da so bili na seji 
odbora s strani gospoda Pucka seznanjeni, da  za KS Negova ni sprejemljiva 3. točka predloga 
sklepa župana, saj v primeru, da ne bodo oproščeni obveznosti plačila sofinancerskega deleža, 
ne bodo sposobni zagotavljati sredstev za plačilo kredita.  Poudarila je, da občinski svet ne 
nasprotuje odobritvi kredita za KS Negova, sporna je le vsebina 3. točke, zato je odbor 
predlagal, da se predlog skuša še uskladiti.  
 
Dušan ZAGORC, član občinskega sveta je podprl predlog sklepa, v zvezi z 3. točko pa 
predlaga, da se krajevno skupnost delno oprosti obveznosti plačila sofinancerskega deleža. Ni 
pa seznanjen z višino tega deleža.  
 
Štefan PUCKO je pojasnil, da so se na območju  KS Negova lansko leto gradile ceste v skupni 
vrednosti 34 mio SIT, delež KS Negova pa je znašal 8,6 mio SIT, oziroma skoraj 25% 
sofinacerski delež. Druge krajevne skupnosti pa za izgradnjo cest pobirajo 180.000 SIT po 
gospodinjstvu in mu ni znano koliko znaša njihov sofinancerski delež v odstotkih.   
  
Župan je zaključil razpravo in dal najprej na glasovanje predlog sklepa, s katerim v 3. točki 
predlaga, da se Krajevno skupnost Negova ne oprosti obveznosti plačila sofinancerskega 
deleža.  
Predlog ni bil sprejet, saj sta zanj glasovala le 2 člana občinskega sveta.  
 
Nato je dal na glasovanje predlog, iznesen tudi v razpravi, da se 3. točka predloga sklepa 
župana spremeni, tako da glasi: Krajevni skupnosti Negova se oprosti obveznost plačila 
sofinancerskega deleža pri izgradnji tistih cest, katere se bodo v letih 2001, 2002 in kasneje 
gradile v okviru občinskega programa za obdobje 1999-2005.«. Ostala vsebina predloga sklepa 
pa ostane nespremenjena.  
 
Članice in člani občinskega sveta so glasovali o tem predlogu in ga z 16 glasovi ZA podprli. 
Tako je bil sprejet naslednji  
 

S K L E P   št. 225: 
 
1. Občina Gornja Radgona najame kredit v višini 25 MIO SIT za dobo 4 let v dobro 

KS Negova, katera bo pridobljena sredstva uporabila strogonamensko za izgradnjo 
naslednjih krajevnih cest: 
§ Negovski vrh – občinska meja (Benedikt) v dolžini 1000 m in projektantski 

vrednosti 16.904.545 SIT 
§ Kunova vas v dolžini 1062 m in projektantski vrednosti 16.886.362 SIT 
§ Radvenci v dolžini 1200 m in projektantski vrednosti 16.464.245 SIT 
KS Negova se zadolži, da pri postopkih, ki so potrebni za izvedbo, upošteva vsa 
zakonska določila.  
 

2. Krajevna skupnost Negova se zaveže, da bo  kredit (skupaj z vsemi ostalimi stroški) 
poravnala iz sredstev krajevnega samoprispevka oziroma drugih dotacij občinskega 
proračuna v polletnih obrokih, ki zapadejo v plačilo 15.06. oziroma 15.12. do izteka 
kreditne obveznosti.  
Krajevni skupnosti Negova se oprosti obveznost plačila sofinancerskega deleža pri 
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izgradnji tistih cest, katere se bodo v letih 2001, 2002 in kasneje gradile v okviru 
občinskega programa za obdobje 1999-2005.  
Razliko potrebnih finančnih sredstev za izvedbo izgradnje zgoraj navedenih cest 
zagotovi KS Negova iz lastnih sredstev. 

 
 
Ad. 28:  Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta 
 
Župan je na kratko odgovoril na vprašanja članic in članov občinskega sveta, postavljenih pri 4. 
točki dnevnega reda današnje seje.  
 
Strinjal se je s pobudo gospoda. Zagorca, da Občinski svet občine Gornja Radgona na naslednji 
seji obravnava točko »Življenje ob magistralni cesti skozi Gornjo Radgono« - v predelu 
mestnih ulic Ljutomerska, Partizanska in Apaška ulica«. Prosil je, da odbor krajevne skupnosti 
pripravi ustrezno gradivo za obravnavo na seji občinskega sveta in ga do 5.7.2000 dostavi 
občinski upravi.  
 
Gospodu Tropenauerju, ki je govoril o slabi kvaliteti občinskih zastav, je župan odgovoril, da 
je zastave in skrb nad izobešanjem zastav prevzel koncesionar  (g. Vrbnjak) od Komunalnega 
podjetja. Strinjal se je s predlogom, da se nabavijo nove občinske in tudi državne zastave. Ta 
predlog bo potrebno upoštevati pri pripravi proračuna za leto 2001 in vključiti posebno 
postavko. 
 
Violeti Deutsch Mesarič je odgovoril, da je v zaključni fazi priprava pridobivanja vseh 
dokumentov in gradbenega dovoljenja za rekonstrukcijo ceste Podgrad - Gornja Radgona 
(cerkev). Direkcija RS za ceste je izbrala izvajalca SGP Pomgrad Murska Sobota. Dejal je, da 
se bo nepreglednost tega cestnega odseka uredila s to rekonstrukcijo.   
Kar se tiče nepravilnega parkiranja v mestu je povedal, da je pričel z delom občinski redar, ki 
bo v skladu z Zakonom o cestnem prometu in občinskimi odloki reševal to problematiko. Na 
podlagi novega pravilnika o prometnih znakih bo potrebno v dveh letih zamenjati tudi 
obstoječe znake in talne označbe, kar bo zahtevalo tudi dodatna finančna sredstva. Že pri 
sprejemu rebalansa bo občinski svet moral to upoštevati. Pripravljajo se številne rešitve glede 
načina parkiranja, vzporedno z rešitvami parkiranja v času Kmetijsko živilskega sejma. Pri tem 
aktivno sodeluje pooblaščen predstavnik Policijske postaje v Gornji Radgoni. V skladu s 
sprejetimi odloki in državno zakonodajo in odvisno od finančnih sredstev, bo potrebno na novo 
zarisati označbe za parkirne prostore, srčkovo pot, oziroma obnoviti vso talno signalizacijo.  
 
Župan je nato zaključil sejo ob 19.10 uri in se vsem zahvalil za prisotnost. 
 
 
ZAPISALA:         PREDSEDUJOČI: 
Simona Budja, l.r.                ŽUPAN 

  OBČINE GORNJA RADGONA 
          Miha VODENIK, l.r. 


